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Jouni Halonen esitti, että nuorille markkinoitaisiin mahdollisuutta 
hakeutua kuntaan oppisopimuksella esim. varhaiskasvatuksen 
toimialalle. 
 
Merkittiin, että Jan Hietanen poistui kokouksesta klo 15.45. 
 
Tiina Pulska esitti laskelmia sekä ennakkovaikutusten arvioinnin (EVA) 
käyttöönottoa suunniteltaessa eri toimitilojen käyttöä. 
 
Kunnanvaltuusto keskusteli kunnanviraston kokoustilojen 
muutostarpeista.  
Keskustelussa tuli esille seuraavia huomioita: 
- Yo-kirjoitukset järjestetään jatkossa kunnanviraston valtuustosalissa 
- Valtuustosalin pöytiin säköpistokkeet 
- Kokoustilojen (valtuustosali, kunnanhallituksen kokoushuone, 

kahvio) lattioiden hionta ja lakkaus 
- AV-laitteiston uusinta 
- Kaapelointi 
- Uudet väliovet 
- Yleisilmeen parantaminen (maalaus, uudet sälekaihtimet) 
- Kalusteiden uudistaminen 

 
Valtuusto korosti, että kiireellisimmät korjaustoimenpiteet toteutetaan 
ensin ja tämän jälkeen suunnitellaan muiden tarpeellisten muutosten 
toteuttaminen. 
Valtuusto valtuutti teknisen toimen selvittämään tilojen 
korjauskustannukset. 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.57. 


